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ACTA DEL CONSELL SECTORIAL D’ESPORTS 
 

Número: 3 

Data: 16/09/2024 

Lloc: Saló de sessions 

Hora 19:00 

 

 

Ordre del Dia 

1. Aprovació de l’acta anterior 

2. Avaluació del funcionament dels casals d’estiu.  

3. Cessions d’equipament municipals de temporada.  

4. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament. 

5. Precs i preguntes. 

 

Desenvolupament del Consell  

A les 19.00 hores, del dia 16 de setembre de 2024, comença el Consell Sectorial 
d’Esports a la Sala de Plens de l’Ajuntament d’Olesa de Montserrat. 
 

1. Aprovació de l’acta anterior 

S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió anterior del Consell Sectorial d’Esports del 
passat 17 de juny de 2024. 

Assistents Entitat 

Jordi Parent Beltran Ajuntament - president 

Raül Asensio González Ajuntament - President suplent 

Ivan Ortiz Ajuntament- Cap d'Esports 

Carol González Ortiz Ajuntament – Secretària 

Jeanne Badal Fernández Coordinadora d'activitats EMM 

Montse Muñoz Ajuntament – Coordinadora 

Juan Jose Agudo Bautista Club Atletisme Olesa (CAO) 

Javier Jose Aliaga Díaz Nou Bàsquet Olesa 

Jordi Juaní Nou Bàsquet Olesa 

Joan Barnet Club d’Escacs Olesa 

Mª Mercè Urrich Cazador  Club Esportiu Futbol Olesa (CEFO 87) 

Montserrat Solà Camins Club Esportiu Olesa Patí 

Roser Cuesta Díaz Club Esportiu Olesa Patí 

Anna Mª Banqué Almazan Futbol Sala Olesa 

Enric Lobo Martín Futbol Sala Olesa 

Mª Oliva Solà Junts per Olesa 

Tomás Rivas Ruiz Peña Madrilista 

Ramón Bernadó Colomé (oient) Peña Barcelonista 

Jose Luis Pastor García Tir Arc 

Josep M. Solà Rillo Unió Ciclista Olesana 

Joan Escola Casanoves Club Tennis Olesa 
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2. Avaluació del funcionament dels casals d’estiu.  

Ivan Ortiz agraeix la feina realitzada per totes les entitats, ja que s’ha complert amb tots 
els terminis i tràmits dintre de la normalitat i els casals han funcionat amb molt bona 
qualitat.  
 
Javier Jose Aliaga pregunta pel pagament de la factura i Ivan contesta que dintre de 
cada expedient s’ha fet un ofici amb informació de com s’haurà d’abonar i que en breus 
aniran rebent les cartes de pagament. 
 
Tant Javier Jose Aliaga com Juan Jose Agudo informen que tenen problemes amb 
l’administració, com per exemple, que no poden signar perquè tenen pendent la 
validació d’hisenda. 
 
Es recorda que també cal fer una memòria per poder finalitzar l’expedient de cada 
casal. Montse diu que si no han rebut encara la carta de pagament poden trucar per 
conèixer l’import i així poder-ho incloure ja a la memòria. 
 
Juan Jose Agudo qüestiona el model actual de casal, que diu s’hauria de millorar, i el 
president, Jordi Parent Beltran, considera discutir sobre això però en un altre context 
amb més temps i així poder treballar en un model comú. Montse Muñoz proposa que 
es faci un grup treball i Enric Lobo opina també que seria interessant fer un monogràfic 
sobre aquest tema. 
 
 
3. Cessions d’equipament municipals de temporada.  

Ivan Ortiz comenta que no s’ha trobat cap opció per millorar aquest repartiment i, per 
tant, s’ha continuat amb l’anterior. Això ha provocat que s’endarrereixi i, actualment ens 
trobem elaborant els convenis. Afegeix que, com segurament no hi hauran canvis 
significatius, es faran prorrogues del convenis actuals per un període de 4 anys, a partir 
de març. I recorda que ara és el moment de concretar les necessitats esportives per a 
la següent temporada.  
 
Montse Muñoz informa que cada 30 de juny el conveni i les pròrrogues han d’estar 
signats per poder garantir la cessió en la temporada vinent. En resposta a això, Enric 
Lobo considera que seria més convenient que es fes a principis de juny. 
 
Ivan Ortiz explica que tenen una sèrie de condicionants per poder planificar els horaris 
amb anterioritat, ja que depenen de rebre informació de les escoles per part del 
departament d’Ensenyament. Amb les instal·lacions esportives, en canvi, si que es 
poden preveure abans els horaris, però el problema es que no es poden realitzar els 
convenis per separat, han d’anar en conjunt el d’instal·lacions esportives amb les 
educatives. La previsió és obrir els expedients de gestió en data 1 de març de 2025. 
 
Jeanne Badal comenta que aquest any s’ha iniciat l’entrenament una setmana abans i 
pregunta si es continuarà fent per tenir aquesta previsió i tenir les instal·lacions apunt, 
ja que, precisament durant l’agost es quan es realitzen la neteja intensiva. Mª Mercè 
Urrich informa que en la seva entitat necessiten entrenar abans de l’ultima setmana 
d’agost i que no van venir a netejar en tot el mes d’agost el camp futbol. Raül Asensio 
respon que es va enviar un correu explicatiu del perquè no s’havia pogut realitzar la 
neteja, ja que hi havia ocorregut una incidència. 
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Ivan Ortiz comenta que qualsevol petició quan abans es pugui sol·licitar millor, ja que hi 
ha varis aspectes que depenen d’altres departaments, com la cessió de material, 
sol·licituds a espai públic o Medi Ambient. 
 
 
4. Altres informacions de les entitats i de l’Ajuntament. 

Jordi Parent informa que ja s’ha donat inicia a l’expedient per organitzar la edició de la 
Nit de l’Esport d’aquest any, que tindrà lloc el 15 de novembre a l’Escorxador. En breu 
sortirà la convocatòria per presentar les propostes i, posteriorment, la Comissió 
Avaluadora les estudiarà. 
 
Enric Lobo opina que l’Escorxador no es un espai adequat, ja que de vegades no hi 
cap tothom i la il·luminació o el soroll son millorables.  
 
Jordi Parent respon que ja s’havien estudiat altres opcions però cap és viable:  

- En aquest aspecte només té bona acústica La Passió però compta amb dos 
inconvenients: el preu i una capacitat massa gran, és a dir, quedaria molt buit.  

- Els assistents a aquest esdeveniment sol ser de unes 500 persones i no tenim 
cap establiment amb aquesta capacitat.  

- Els pavellons no tenen bona sonorització. La millor opció seria el Salvador 
Boada, però s’ha de mobilitzar a moltes persones per portar allà tot el material 
de cadires, il·luminació, etcètera.  

- La piscina d’estiu compta amb un entorn bonic i ampli, però també presenta el 
problema de la megafonia i del clima. 

 
D’altra banda, Josep M. Solà informa també que el dia 5 d’octubre organitzen la 
segona edició de l’activitat “Portal Attack”, l’espectacle anomenat també “Ciclisme i 
pólvora”. Com l’anterior edició va ser una festa molt multitudinària, en aquesta s’ha 
afegit la col·laboració de l’Escola Municipal de Musica, la cadira inclusiva Joëlette i 
l’entitat d’Els Miquelets.  
 
Per últim, Montse Muñoz informa que s’enviarà convocatòria segurament entre demà o 
passat per les comissions de carrosses per nadal. 
 
 
5. Precs i preguntes. 

No hi han. 

 

Sense més temes a tractar s’aixeca la sessió a les 20:00 hores. 
 

 
 
El president del Consell       La secretària  
Jordi Parent Beltran        Carol González Ortiz 
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